
                                                                                          Oudewater, 04-07-2022

Beste voorzitter, wethouders en fractieleden,

Fijn dat we bij de vergadering van woensdag 29 juni jl aanwezig konden zijn.

Heel veel informatie kwam op me af. Prettig om te horen dat een  
“achterbuurvrouw” uit de Leeuweringerstraat een paaltje of iets dergelijks voor
haar deur mag (laten) plaatsen zodat zij veilig haar voordeur uit kan stappen. Ik 
gun haar dat gevoel van veiligheid. Tegelijkertijd schoot er een beeld door mijn 
hoofd van de Donkere Gaard in het Masterplan; Veel paaltjes in het 
geëgaliseerde straatbeeld om een veilige situatie te creëren om naar buiten te 
gaan. Geeft dat meerwaarde aan het nieuwe straatbeeld?

Op mijn vraag: Waaruit is de ervaring gebleken dat gebruik van straatklinkers 
een automobilist niet uitnodigt tot harder rijden? (zoals vermeld staat in de 
reactienota herinrichting Markt en omstreken, punt 4 verkeersveiligheid), 
moest ik even zoeken naar het antwoord in alle informatie. Als ik het me goed 
herinner werd er het volgende over gezegd; Voor wat betreft de klinkers 
verwijs ik naar Zandvoort. Zandvoort? Ik mag hopen dat de ervaring gebaseerd 
is op geëgaliseerde straten in woonwijken en niet op het Formule-1-circuit 
want dat is het eerste waar ik als leek aan denk als ik Zandvoort hoor noemen. 
Als uit het laatste de ervaring blijkt, houd ik mijn hart vast.

Liever sluit ik af met de woorden; “Vol verwachting klopt mijn hart!” Ik hoop 
dat er een besluit genomen gaat worden op basis van gezond verstand en 
inzicht in een leefbaar, goed onderhouden en veilige binnenstad van  
Oudewater. Succes en wijsheid gewenst bij het maken van jullie keuze.

Vriendelijke groet,

Ilse Doeland


